



Mariam Hamidaddin

Age/ Âge: 20

City/Region/ Ville/Région: Jeddah

Mariam is studying Psychology at Effat University where she is on the Dean's List and on full academic scholarship. In 2008 she graduated from the Global International School in Jeddah. Mariam is a member of the Ethmid feminist group, which holds various workshops and sessions with the aim of understanding the different social issues regarding women and change. She is the moderator for Contemporary Creative Critique, and was also part of Dream Makers, a social development mission supporting youth.

In 2010, Mariam was chosen to participate in the Global Change Makers program and attended a one-week workshop on advocacy and awareness. She worked at Axcium MENA, an advertising and marketing company, and was a member of Jeddah Youth Rescue Team in 2009. She has volunteered at the Self Development Centre in Jeddah, and on the Child Abuse Campaign in Khobar.

Miriam believes that girls and women should be more involved in the production of the media, so that current distortions of body image may be improved.

---

Mariam étudie la psychologie à Effat University où elle figure sur la liste du doyen et bénéficie d'une bourse d'études complète. En 2008, elle a été diplômée de Global International School à Jeddah. Mariam est membre du groupe féministe Ethmid, qui tient divers ateliers et séances dans le but de comprendre les différents enjeux sociaux qui touchent les femmes et le changement. Elle est modératrice de Contemporary Creative Critique, et faisait également partie de Dream Makers, une mission de développement social en faveur de la jeunesse.

En 2010, Mariam a été choisie pour participer au programme Global Change Makers et a assisté à un atelier d'une semaine sur la défense des droits et la sensibilisation. Elle a travaillé à Axcium MENA, une agence de publicité et de marketing, et était membre de Jeddah Youth Rescue Team en 2009. Elle a fait du bénévolat à Self Development Centre de Jeddah, et lors de la campagne Child Abuse Campaign à Khobar.

Mariam croit que les filles et les femmes devraient être plus impliquées dans la production médiatique afin d'améliorer les distorsions actuelles de l'image du corps.